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 مائده کاشیان  

اخبار

لیلا زارع به زودی با فیلم »زیر نور 
کم« به کارگردانی محمد پرویزی، 
روی پرده سینماها حضور خواهد 
داشت. این فیلم در سکوت خبری 
تولید شده و صابر ابر، حمیدرضا 

آذرنگ و بهناز جعفری نیز در آن بازی کرده اند.

بــرای  مشکلی  قریشی  سحر 
بــازی  و  تلویزیون  در  فعالیت 
ــدارد. مسعود  نـ در سریال ها 
ده نــمــکــی در گــفــت وگــو با 
باشگاه خبرنگاران گفته است 
که مشکل این بازیگر حل شده و حضورش در 

»دادستان« ارتباطی به من ندارد.

علی نصیریان در گفت وگو با 
میزان از خانه نشینی یک ساله 
خود خبر داده و گفته است که 
ــار، به دلیل  فــارغ از کیفیت آث
شیوع کرونا همه پیشنهادهایی 

را که داشته ، رد کرده و ترجیح می دهد در شرایط 
ایده آل کار کند.

سریال  ــوروز  نـ تیموری  یوسف 
»نوروز رنگی« به کارگردانی علی 
مسعودی را از شبکه پنج روی آنتن 
خواهد داشت. تصویربرداری این 
مجموعه کمدی در مشهد انجام 

شده و قصه آن در دهه 60 می گذرد.

چهره ها و خبر ها

نیکی کریمی روز جمعه ساعت 
16، با فیلم »بوی پیراهن یوسف« 
اثر ابراهیم حاتمی کیا در شبکه 
یک دیده می شود. این فیلم سال 
74 ساخته شد و علی نصیریان، 

جعفر دهقان و شیرین بینا در آن ایفای نقش کردند.

ــی از  ــمـ ــتـ امـــیـــرحـــســـیـــن رسـ
امـــروز بــازپــخــش ســریــال »فــوق 
کــارگــردانــی  ــه  ب لیسانسه ها« 
سروش صحت را از شبکه آی فیلم 
روی آنتن خواهد داشـــت. این 

مجموعه ساعت 21 پخش می شود و هوتن شکیبا 
و امیر کاظمی از بازیگران آن هستند.

رامین ناصرنصیر در طــول سال های فعالیت 
خود در آثار خاطره انگیز مختلفی بازی کرده و 
تجربه حضور در آثار کودک و نوجوان، کمدی و 
غیرکمدی را داشته است. او در ادامه تجربه های 
متفاوت خود، سال گذشته در سریال تاریخی 
»جشن سربرون« اثر مجتبی راعی بازی کرد و 
ــای آبــی« ساخته  به تازگی نیز در سریال »روزه
محمدرضا حاجی غلامی بازی کرده است. به 
بهانه فعالیت های تازه این بازیگر، گفت وگویی با 

او داشته ایم.

چه دلایلی برای بازی در سریال »روزهــای 	 
آبی« داشتید؟

اصلیت خانواده ما گیلانی است و دوست داشتم 
در سریالی که در این فضاست، حضور داشته 
باشم. ضمن این که ساختار اپیزودی اش جذاب 
بود، یعنی یک قصه پیوسته داریم ولی در هر اپیزود 
یک داستان مجزا اتفاق می افتد. این الگو موفق تر 
است چون تماشاگری که اتفاقی بعضی قسمت ها 
را می بیند، خط قصه را گم نمی کند که این هم 
جذاب بود. بازیگران، افرادی بودند که دوست 
داشتم با آن ها کار کنم و سریال هم کارگردان 

جوان خوبی داشت، همه این ها دخیل بود.

در سریال لهجه دارید؟	 
نه، بدون لهجه کار کردیم، چون ممکن بود فهم آن 
را برای افرادی که با  لهجه گیلکی آشنا نیستند، 
آشنایی  لهجه  با  بازیگران  همه  و  کند  سخت 
نداشتند، ممکن بود غلط ادا کنند، اما من چون 

آشنایی دارم، اندکی ته لهجه دارم.

چه نقشی را در این سریال بازی می کنید؟	 
قــصــه ســـریـــال در یـــک دِه اتـــفـــاق مــی افــتــد. 
شخصیت های مان غیر از دو شخصیت که از تهران 
می آیند، اهالی روستا هستند و من نقش معلم این 

روستا را بازی می کنم.

تجربه همبازی شدن با آقای عبدی چطور 	 
است؟

ما قبلا  در سریال »شش قهرمان و نصفی« با هم 
کار کرده بودیم. آقای عبدی در ژانر کمدی یک 
بازیگر صاحب سبک هستند، صرف حضورشان 
پر از نکته و ریزه کاری است. طبیعتا برای هرکسی 
که کار کمدی انجام می دهد، حتی دیدن کارهای 
ایشان جذاب است، چه برسد به این که در مقابل 

شان بازی کند.

ــد، یک 	  ــردم از ایشان دارنـ تصویری که م
شخصیت شوخ طبع است، آیا در پشت صحنه 

هم همین طور هستند؟
بله، شوخ طبعی در ذات ایشان اســت، البته به 
این معنی نیست که وقتی جلوی دوربین می 
روند،خودشان هستند و بازی نمی کنند، اما به 

هرحال شوخ طبعی در ذات شان هم وجود دارد.

در سریال تاریخی »جشن سربرون« هم بازی 	 
کردید، تجربه بازی در این سریال که کاملا با آثار 
کمدی شما متفاوت است، چطور بود و چه نقشی 

را در آن برعهده داشتید؟
نقش یــک پزشک را کــه از هــــواداران جنبش 
مشروطه در شیراز است ، بازی کردم. تجربه بازی 
در کارهای بسیار جدی و حتی تلخ را هم داشتم، 
ــرای بازیگر همیشه کــار کــردن در نقش های  ب
متفاوت و قالب های مختلف جذاب است. این 

نقش هم نسبت به نقش هایی که بازی کرده بودم، 
متفاوت بود و هم قالب آن تاریخی و جدی بود. 
آقای راعی کارگردان بسیار دقیقی هستند و با 
وسواس زیاد کار می کنند، گمان می کنم خروجی 

کار خوب شود.

شرکت در مسابقه پرمخاطب »شب های 	 
مافیا« چطور بود؟

جذاب بود. خیلی با بازی آشنا نبودم و به بهانه 
شرکت در این مسابقه، موقعیتی پیش آمد که با 
آن آشنا شوم. نمی دانم تماشای مسابقه، یعنی 
ــده ای دیگر را تماشا  ایــن که بنشینی و بــازی ع
کنی ،می تواند لذت بخش باشد یا نه، اما وقتی 
درگیرش می شوید و بازی می کنید، خود بازی 
جــذاب و هدفمند اســت. استراتژی هایی را که 
آدم ها می توانند خودشان را پشت آن پنهان کنند 
و از خودشان شخصیت متفاوتی به نمایش بگذارند 
، به آدم یاد می دهد و نکته های روان شناسی و 

جامعه شناسی دارد.

چند تجربه همکاری با آقای مدیری داشتید. 	 
به نظرتان راز محبوبیت کارهای ایشان   چیست؟
مهران مدیری آدم خاصی اســت، مولف است، 
کمدی را خیلی خوب می شناسد. البته همیشه 
کارهایش نوآورانه نبوده ، گاهی اوقــات تکرار 
کارهای قبلی خودش بوده، نه این که از دیگری 
تقلید کند. این که کمدی را می شناسد، سعی 

نمی کند تقلید کند و از درونــش می جوشد و 
کارهایش مربوط به مسائل اجتماعی اطراف 

ماست، مهم ترین راز موفقیت اش است.

نظرتان درباره استفاده ایشان از گروه جدید 	 
در ساخته های جدیدشان چیست؟

هرکار مختصات خودش را دارد. فضای جدید، 
شخصیت های جدیدی دارد، الــزامــا همیشه 
کار جدید با ترکیب کَست کارهای قبلی جور 
درنمی آید. طبیعی است که بر اساس مختصات 
کار جدید، انتخاب بازیگر انجام می شود. هر 
کارگردانی با عده ای بازیگر کار می کند که با آن ها 
راحت است و قلق و زبان یکدیگر را بهتر می فهمند 
و احتمالا ترجیح اش این است که با همان آدم ها 
کار کند، اما گاهی یک پروژه نیازهای متفاوتی 
دارد و طبیعی است که کارگردان سراغ بازیگران 

متفاوت برود.

شهاب حسینی به تازگی مخالفت خود را با 	 
ساخت فصل دوم »شهرزاد« اعلام کرده است، 

نظر شما چیست؟
قصه ای که به ما دادند، تا انتها ساخته شد، در 
یک فصل ساخته نشد که بعد تصمیم بگیرند 
فصل دیگری هم بسازند. یک قصه بود که از 
همان ابتدا فیلم نامه اش آماده بود و به ما دادند 
و در سه فصل پخش شد. بنابراین تا جایی که 
می دانم، کسانی که قرارداد بستند، برای کل 
قصه ای که در سه فصل ساخته و پخش شد 
،قرارداد بستند. زمزمه هایی بود که بعد از این 
هم ادامه پیدا کند و فصل دیگری ساخته شود 
که این زمزمه ها هم هیچ وقت جدی نشد، گمان 

می کنم نظرشان درباره این موضوع بوده.

ایشان گفت چون همزمان با ساخت سریال، 	 
پخش انجام می شده، پس از استقبال مردم، 

تصمیم گرفتند ادامه سریال را بسازند.
درباره نظر ایشان نمی توانم نظری بدهم، اما تا 
جایی که می دانم، قصه ای که از ابتدا خواندم، 
همین قصه ای بود که در سه فصل ساخته و 

پخش شد.

 سلبریتی ها هم
 بالاخره باید مالیات بدهند

مجلس، هنرمندان با درآمد بالای 200 میلیون 
را مشمول مالیات کرد

نمایندگان مجلس در مصوبه ای ،سلبریتی های 
با درآمــد بیش از 200 میلیون تومان در سال را 

مشمول مالیات کردند.
به گزارش ایسنا، نمایندگان مجلس در جلسه علنی 
بعدازظهر دیروز و در جریان بررسی جزئیات لایحه 
بودجه 1400 ،در بخش درآمدی بند الحاقی ۳ 
تبصره 6 ماده واحده را به تصویب رساندند که بر 
اساس آن، معافیت مالیاتی فعالیت های مربوط 
به انتشارات کمک درسی و فعالیت های هنری از 
قبیل بازیگری موضوع بند )ل( ماده 1۳۹ قانون 
مالیات های مستقیم، صرفاً تا سقف دو میلیارد ریال 
در سال، قابل اعمال است و بعد از آن حسب مورد 
به نرخ ماده 10۵ یا ماده 1۳1 قانون مالیات های 

مستقیم مشمول مالیات می شود.
در جریان بررسی این پیشنهاد، زارع سخنگوی 
تلفیق  »کمیسیون  گفت:  تلفیق  کمیسیون 
برای اولین بار مالیات سلبریتی ها را در بودجه 
پیش بینی کرد، آن ها بر اساس قانون هر درآمدی 
داشتند، از پرداخت مالیات معاف بودند، اما ما در 
لایحه بودجه برای معافیت مالیاتی آن ها سقف 

تعیین کردیم.«
پیش از این کمیسیون تلفیق سقف معافیت مالیاتی 
فعالیت های مربوط به انتشارات کمک درسی و 
فعالیت های هنری از قبیل بازیگری را ۵ میلیارد 
ریال )۵00 میلیون تومان( در سال تعیین کرده بود 
که به پیشنهاد یکی از نمایندگان و تصویب مجلس، 

سقف معافیت مالیاتی آن ها کاهش یافت.
در سال های گذشته برخی تلاش های پراکنده 
برای حذف این معافیت مالیاتی صورت گرفته بود، 
اما به نتیجه نرسیده بود. سال گذشته و در جریان 
تصویب بودجه سال ۹۹، در ابتدا معافیت مالیاتی 
فعالیت های فرهنگی و هنری فارغ از میزان درآمد 
به طور کلی حذف شد، اما کمی بعد این معافیت 

مالیاتی به بودجه بازگشت.

 ساترا: برنامه علی کریمی را 
توقیف نکردیم

معاون ساترا به خبر توقیف برنامه علی کریمی در 
فیلیمو واکنش نشان داد.

به گزارش ایلنا، علی سعد ،معاون ساترا در توییتی 
ضمن تکذیب خبر منتشر شــده مبنی بر صادر 
نشدن مجوز در برخی از رسانه ها اعلام کرد: یک 
شنبه ۳ اسفند ماه درخواستی ازسوی فیلیمو برای 
پخش برنامه یکی از نامزدهای فدراسیون فوتبال 
به دبیرخانه ساترا وصول شد که در مسیر معمول 
برای این برنامه ها قرار دارد. این برنامه به دلیل 
ساختارحرفه ای و نمایشی در دستور کار دبیرخانه 

قرار گرفته است.
فرایند در نظر گرفته شده برای همه محتواهای 
نمایشی حرفه ای یکسان است که در خصوص 
برنامه همرفیق و سریال های »قورباغه«، »خوب، بد، 
جلف« و... طی شده و رسانه های صوتی و تصویری 
برنامه های خود را طی این فرایند منتشر کرده 
اند. در صورتی که برنامه در دسته بندی نمایشی 
حرفه ای قرار نمی گرفت، امکان پخش از صفحات 
شخصی افراد در رسانه های کاربر محور را داشت و 

به فرایند مذکور نیاز نداشت.


